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Saksliste   

1.  Nytt grunnkurskonsept: Spørsmål rundt hvordan dette skal 

håndteres lokalt. Skal det nye implementeres i de 24 timene vi 

har med øvelse, eller skal det gjøres gjennom egne kurs. 

Vanskelig å få til dette sammen med å opprettholde den andre 

kompetansen. Roy Arild mener det burde være egne kurs, 

fremfor at det skal inn i de ordinære øvelsesdagene. Da blir 

det en tilleggsoppgave i tillegg til øvelser.  

 

Vurdere om fagforeningen skal sende en henvendelse til sjef 

SF med et ønske om føringer om hvordan dette skal 

gjennomføres nasjonalt for at det skal bli enhetlig. Også si noe 

om at det per i dag er satt at vi skal repetere alt fag på fire år, 

noe som vil bli vanskelig når vi i tillegg skal gjennomføre de 

nye modulene i det nye kurskonseptet. Det vil også være 

utfordrende å sørge for at alt personellet er gjennom alt nytt 

faglig innhold innen 2026. med permisjoner og fritak vil det 

bli vanskelig å sikre oppnåelse av dette.  

 

2.  Vaktavtalen: 

Roy Arild: Venter fortsatt på oppdatering av avtalen. Med 

Rayvn som system oppleves vakten som mer belastende fordi 

det er et system som ikke fungerer bra.  

 

3.  Arbeidsplaner:  

Frank har mottatt arbeidsplanen for øvelsen "sverd i fjell" til 

Rogaland. Utsendelsen er kommet sendt, og man overholder 

ikke fristen hvor arbeidsplan skal være ferdig forhandlet og 

signert to uker før dent rer i kraft.  

 

4. Arbeidsforhold:  

Starum: en situasjon som må følges opp videre. De fortsetter 

med midlertidige stillinger og det er per nå lite bedring i 

arbeidssituasjon.  

Brannskolen: vedvarende situasjon også her. Samarbeider med 

NTL. 

 



Internasjonal avdeling: Fortsatt stor arbeidsbelastning, men vi 

har fått til en forbedring i arbeidssituasjon og arbeidstider for 

vårt medlem.  

5. Planlegger for et teams møte for PTVer i september, da med 

lønnssforhandlinger som tema; hvordan de gjennomføres og 

hvilke tidsfrister som gjelder.  

Også ønskelig å få til et felles kurs for medlemmer i løpet av 

september/oktober.  
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Sekretær 


